
	  
Flaskebekk vel	  

Møtereferat 
Styremøte avholdt 14. Januar 2013 
 
 
Avholdt	  hos	  Birger	  Libell.	  Styret	  var	  fulltallig	  og	  beslutningsdyktig.	  
Neste	  møte	  12.	  februar	  2013 
Flaskebekkveien	  85	  

 
Til	  behandling	   Vannet	  på	  Flaskebekk	   	  

Diskusjon	   Ny	  informasjon	  fra	  kommune	  eller	  utbygger	  
blir	  lagt	  ut	  på	  www.flaskebekk.no	  fortløpende.	  
	  

	  

Vedtak	   Saken	  følges	  av	  styret.	  	   	  

Ansvar	   Torgeir	  Rødsand.	  Merete	  Varøystrand	  
	  

	  

Videre	  framdrift	   Fra	  d.d.	  så	  lenge	  det	  er	  nødvendig	   	  
Vedlegg	   	   	  

	  
 

Til	  behandling	   Farten	  er	  for	  høy	  i	  Flaskebekkveien.	  
	  

	  

Diskusjon	   Bjarte	  har	  gjort	  forundersøkelser	  i	  vellet	  og	  i	  kommunen	  og	  fått	  
moralsk	  støtte.	  Offisiell	  henvendelse	  kommer	  etter	  hvert.	  
Velmedlemmer	  som	  bruker	  Flaskebekkveien	  bes	  være	  oppmerksom	  
på	  at	  MANGE	  barn	  er	  kommet	  til	  de	  siste	  årene.	  Vi	  har	  ingen	  å	  miste.	  

	  

Vedtak	   Brev	  til	  	  Ordføreren	  skal	  sendes	   	  

Ansvar	   Bjarte,	  Stefan	   	  
Videre	  framdrift	   ASAP	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
 

Til	  behandling	   Strandpromenaden	  	  
	  

	  

Diskusjon	  
	  
Torgeir	  har	  fotografert	  promenaden	  fra	  kajakk.	  
Vi	  bruker	  bildene	  som	  grunnlag	  for	  videre	  arbeid.	  	  
Reparasjoner	  bør	  igangsettes	  i	  2013.	  
	  

	  

Vedtak	   Arbeidets	  omfang	  skal	  beskrives.	  	  Merete	  søker	  
spesialisthjelp	  for	  videre	  arbeidsbeskrivelse	  før	  prising.	  
Steinert	  inviteres	  til	  neste	  møte	  for	  dette.	  

	  

Ansvar	   Alle	   	  
Videre	  framdrift	   Snarest	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
	  
 

Til	  behandling	   Strandpromenadens	  veilag	   	  



Diskusjon	   Vi	  har	  fått	  et	  ønske	  fra	  Strandpromenadens	  veilag	  om	  deling	  
av	  utgifter	  med	  badehuseiere	  som	  også	  benytter	  
Promenaden	  som	  tilførselsvei.	  Saken	  har	  blitt	  forskjøvet	  pga	  
uforutsette	  hendelser.	  
	  

	  

Vedtak	   Vi	  inviterer	  til	  neste	  styremøte	  12.	  februar	  eller	  møtet	  
deretter.	  

	  

Ansvar	   Alle	   	  
Videre	  framdrift	   Når	  mulig	   	  

Vedlegg	   	   	  
	   	   	  

	  

 
	  

 
Til	  behandling	   Medlemskontigent/	  nye	  medlemmer	  

	  
	  

Diskusjon	   Kontigenten	  gjelder	  for	  2012/halve	  2013	  .	  	   	  

Vedtak	   Innbetalingsblankett	  ble	  av	  Bjarte	  distribuert	  for	  hånd	  i	  alle	  
postkasser	  i	  desember	  i	  fjor.	  Merete	  rapporterer	  om	  35	  stk.	  
innbetalte	  medlemskontingenter	  pr.	  15.01.13.	  Da	  har	  vi	  fått	  
inn	  1/3	  av	  forventet	  inntekt. 
Ny	  mail	  sendes	  ut	  i	  slutten	  av	  februar.	  

	  

Ansvar	   Birger	  og	  Merete	   	  
Videre	  framdrift	   februar	   	  

Vedlegg	   www.flaskebekk.no	  	  Flaskebekk	  er	  også	  på	  Facebook	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

 
Til	  behandling	   Lyktestolpe	  ødelagt	  

	  
	  

Diskusjon	   Lyktestolpen	  betyr	  ikke	  umiddelbar	  fare	  etter	  vårt	  	  
skjønn.	  Reparasjon	  viste	  seg	  å	  være	  atskillig	  dyrere	  enn	  
antatt.	  Vi	  avventer	  ny	  beskjed	  og	  budsjett	  fra	  veilaget.	  

	  

Vedtak	   Saken	  lukkes	  innntil	  nye	  opplysninger	  er	  tilkommet.	   	  

Ansvar	   Birger	  og	  Merete	   	  
Videre	  framdrift	   Saken	  lukkes	   	  

	  

 
Til	  behandling	   Sprengning	  og	  graving	  i	  fjorden	  

	  
	  

Diskusjon	   Tilbudet	  om	  en	  kunstig	  øy	  i	  Bunnefjorden	  viser	  at	  Oslo	  Havn	  vil	  gjøre	  mye	  for	  
at	  båttrafikk	  skal	  gå	  til	  Oslo	  i	  stedet	  for	  Moss.	  Økt	  trafikk	  vil	  ha	  betydning	  for	  
vellets	  beboere,	  men	  saken	  er	  i	  politikernes	  hender.	  

	  

Vedtak	   Styret	  følger	  saken	   	  

Ansvar	   Styret,	  interesserte	  medlemmer	   	  
Videre	  framdrift	   	   	  



Vedlegg	   http://www.nesodden.kommune.no/artikkel.aspx?MId1=147&AId=7310&ei
d=233	  

	  

	  

 
Til	  behandling	   Søndre	  Øvreveien	  Veilag	  vil	  ha	  ny	  asfalt	  

	  
	  

Diskusjon	   Varslet	  utbedring	  av	  hus	  og	  bygging	  i	  Øvreveien	  	  gjør	  at	  
veilaget	  (SØV)	  vil	  vente	  med	  asfaltering.	  Bygging	  av	  nytt	  
hus	  er	  i	  gang	  i	  Øvreveien.	  

	  

Vedtak	   Vi	  avventer	  ny	  søknad	  	  	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   Lukkes	  til	  ny	  søknad	  er	  kommet.	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  

 
	  

	  

 
Til	  behandling	   Søndre	  brygges	  ene	  del	  eies	  nå	  av	  Kommunen.	  

	  
	  

Diskusjon	   Møte	  om	  avfallshåndtering.	  
Vellet	  onsker	  at	  kommunen	  tar	  over	  tømming	  av	  
søppel.	  
Nye	  kasser	  og	  plass	  til	  engangsgriller	  
	  

	  

Vedtak	   Henvendelse	  til	  kommunen.	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
	  

 
Til	  behandling	   De	  forsvunne	  kassene	  fra	  biblioteket	  

	  
	  

Diskusjon	   Kassene	  er	  fortsatt	  borte.	  
Vi	  tror	  at	  vi	  må	  innse	  at	  deler	  av	  vellets	  historie	  er	  tapt.	  
Heldigvis	  forvaltes	  nå	  viktig	  historie,	  bilder	  og	  papirer	  
av	  Fredrik	  Meltzer	  som	  legger	  inn	  alt	  av	  interesse	  på	  
www.flaskebekk.no	  
	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedtak	   Saken	  lukkes	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   ingen	   	  

Vedlegg	   www.flaskebekk.no	  
	  

	  

	  
	  
	  

 
	  
	  
	  
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  	  

Til	  behandling	   Jubileumsboka	  
	  

	  

Diskusjon	   Boken	  er	  blitt	  scannet,	  bildene	  gjenstår.	  	  
Trykkeriet	  har	  rotet	  bort	  noe	  av	  det	  grafiske	  materialet	  
og	  	  avtalen	  med	  dette	  trykkeriet	  ble	  umiddelbart	  
avsluttet.	  
Ny	  kontakt	  er	  Copycat.	  

	  

Vedtak	   Stefan	  Norris	  har	  saken.	   	  

Ansvar	   Stefan	   	  
Videre	  framdrift	   Når	  mulig	   	  

Vedlegg	   	   	  
	  
	  

 
Til	  behandling	   Trær	  

	  
	  

Diskusjon	   Tor	  Henning	  Larsen	  ønsker	  at	  vellet	  står	  for	  en	  aksjon	  
for	  å	  fjerne	  trær,	  for	  at	  utsikten	  skal	  bli	  bedre.	  	  Vellet	  er	  
kjent	  med	  at	  dette	  er	  et	  evig	  tema	  på	  Flaskebekk	  og	  
finner	  det	  vanskelig	  å	  skulle	  lage	  dugnad	  på	  trefelling.	  
Derimot	  vil	  vi	  oppfordre	  medlemene	  til	  	  å	  se	  	  nøye	  på	  
sine	  trær,	  gjerne	  over	  en	  kaffekopp	  med	  naboen.	  
Velstyret	  kan	  gjøre	  undersøkelser	  for	  å	  finne	  seriøse	  
trerydningsfirmaer	  vi	  kan	  anbefale.	  Vi	  kan	  ikke	  gi	  
garantier,	  kun	  anbefalinger.	  Hvis	  du	  har	  erfaring	  med	  
selskaper	  i	  det	  siste	  vil	  vi	  gjerne	  høre	  om	  det!	  	  	  	  
Fast	  anbud	  kan	  ikke	  gis	  i	  Vellets	  regi	  når	  vi	  ikke	  vet	  
hvor	  mange	  trær	  som	  skal	  tas.	  	  
Vi	  oppfordrer	  medlemmene	  til	  	  å	  se	  	  nøye	  på	  sine	  trær,	  
gjerne	  over	  en	  kaffekopp	  med	  naboen.	  	  
Det	  må	  bli	  opp	  til	  initiativ	  fra	  medlemmene	  å	  finne	  noen	  
å	  dele	  utgifter	  med.	  Legg	  gjerne	  forespørsel	  ut	  på	  
Flaskebekk	  Facebookside	  eller	  legg	  en	  lapp	  i	  naboens	  
postkasse	  hvis	  du	  skal	  i	  gang	  med	  felling.	  
	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vedtak	   Vi	  forsøker	  å	  kartlegge	  spesialfirmaer.	   	  

Ansvar	   Styret	   	  
Videre	  framdrift	   Fortløpende	   	  

Vedlegg	   www.flaskebekk.no	  
	  

	  

	  
	  
	  
Styret	  består	  av	  
Styreleder.	  Birger	  Libell.,	  91804017	  
Sekretær	  Bjarte	  Arneson	  
Kasserer:	  Merete	  Varøystrand	  
Styremedlem	  Stefan	  Norris	  
Styremedlem	  Torgeir	  Rødsand	  
	  
	  


